
English source text: 

Company Introduction 

About  "[Company name]"

Established in 2008 and based in Moscow,  "[Company name]" is a 
wholly-owned subsidiary of [Company name] (Europe) Ltd. Our goal is to provide world-class 
integrated communication solutions and services to meet the ever-growing international 
communication demands of multinational businesses. 

Our backbone network is based on optical transport network (OTN) technology, allowing our clients to 
focus on their core activities with high-quality telecommunication services. 

We provide communication and system integration services to international enterprises and operators 
with business interests in Russia. With multiple POPs providing the largest coverage in Russia, 
including Moscow, we offer access to world financial centres with the shortest latency. 

Russian translation: 

Информация о компании 

 "[Название компании]" 

Основанное в 2008 году, и расположенное в Москве,    
 "[Название компании]" является дочерней компанией, полностью 

принадлежащей компании [Название компании] (Европа). Нашей целью является 
предоставление решений и услуг для интегрированной комуникации мирового уровня, которые 
будут удовлетворять постоянно растущие потребности транснационального бизнеса в 
международной коммуникации.  

Наша системообразующая сеть основана на технологии оптической транспортной сети (ОТС), 
что позволяет нашим клиентам сосредоточиться на своей основной деятельности с этими 
высококачественными телекомуникационными услугами.  

Мы предоставляем услуги связи и системной интеграции для международных предприятий и 
операторов с деловыми интересами в России. При наличии нескольких ТП на крупнейшем 
покрытии в России, включая Москву, мы предлагаем доступ к мировым финансовым центрам с 
кратчайшим временем двухстроннего сообщения. Sam
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